
Nätverket Renare Mark 

Utvärdering av konferensen 
Nedanstående är en kort resumé av vad som framkom från utvärderingen på Vårmötet i Solna. En 
genomgång av kommentarer ska göras framöver. 
 
Har mötet i sin helhet motsvarat dina förväntningar? 
 
Helt   62 % Delvis 37 % Inte alls    1 % 

Kommentar: Huvuddelen av de som inte var helt nöjda ansåg att temat inte infriades i tillräckligt 
stor utsträckning. 
 
Har föreläsningarna motsvarat dina förväntningar? 
 
Helt   45 % Delvis   55 % Inte alls    0 % 

Kommentar: Även här var det mest kommentarer runt temat. Mer fokus på återanvändning 
efterlystes. En förklaring är att vi tappade utländska föreläsare i ett sent skede. Deras kunskap och 
erfarenhet kunde inte kompenseras helt och vi gled lite från det utannonserade temat. 
 
 
Har posterutställningen givit dig något? 
 
Mycket   6 % Något   78 % Inget    16 % 

Kommentar: Trångt, samma som tidigare, för lite tid var några negativa åsikter. Andra tyckte att 
det är bra att företag ges utrymme att visa upp sig. Vi får se över formen och försöka förbättra 
inför kommande möten. 
 
 
Har organisationen av mötet varit tillfredsställande? 
 
Ja   85% Inte helt   14 % Nej    1 % 

Kommentar: Trång och dålig föreläsningssal samt problem med ljudet var den huvudsakliga 
kritiken. Tyvärr är det svårt att hitta platser i landet som rymmer allt under samma tak och vi får 
kanske tänka om där. I huvudsak var dock de flesta nöjda med organisationen. 
 
 
Är du intresserad av att delta vid fler arrangemang i nätverket? Ge gärna förslag på 
ämnen som intresserar dig. 
Mycket   87 % Lite   10 % Inte alls    3 % 

Kommentar: Glädjande nog vill nästan alla delta även i fortsättningen. Det har kommit en hel del 
förslag på ämnen som vi i styrelsen ska titta på inför framtiden. 
 

 


	Utvärdering av konferensen

